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Intercity møte Sandefjord Rotaryklubb, Stokke Rotaryklubb og Sandefjord-Øst 
Rotaryklubb 
Bystyresalen onsdag 7. desember 2016. 
 
President Signe Stenersen ønsket velkommen og ga scenen til tre musikere fra 
SVGS, som hadde en kort musikalsk underholdning. Så fikk lufthavnsjef Gisle 
Skansen ordet og fortalte spennende ting om Torp Sandefjord lufthavn. Etter en kort 
film, som beskrev Torps historie, gikk Skansen inn på enkelte detaljer. Det kom frem 
at det er investert over 1.2 mrd i bygninger og anlegg i tiden 1999 – 2015, samtidig 
som det er utbetalt 118 mill i utbytte. Eierskapet er lufthavnledelsen meget godt 
fornøyd med. Langsiktig og stabil, selv om enkelt snakker om å selge seg ut.  
 
I 2917 skal rullebanen fornyes. All asfalt skal fjernes, kjøres bort og 170.000 m2 ny 
asfalt skal legges mens flytrafikken går normalt. Arbeidet utføres til sommeren – om 
natten. Torp har 700 ansatte. Kåret av EPS til Norges beste flyplass i 2015. 
Flyplassen har Vestfolds største fjernvarmeanlegg i fjell. 44 av Norges 49 flyplasser 
går med underskudd. Gardermoen er med et taxfree salg på over 2 mrd en 
pengemaskin. Ventetiden på 2 timer er gull vert, hvor de ventende reisende handler 
mye. Alkoholsalget er ikke så viktig, økt 4% fra 2008, mens flytrafikken har økt 800%. 
Alkohol utgjør 35% av salget.  
 
Torp regner Arendal – Asker som sitt  område og beregner 1,7 mill reisende i 2017. 
Norwegian har i dag 9%, Widerøe 24%, Ryan 32%, KLM 6% og Wizz 29%. 
 
Inntekter av Underveis (overflyging uten landing) er bra fordi mange interkontinentale 
ruter passerer Skandinavia. Gunstige priser på P-plasser. Merker konkurranse fra 
privat P-plass. Biogas kan tilbys, men koster 4x vanlig drivstoff. El-kraft ligger langt 
frem i tid. Markedsføring via Facebook er meget brukt. Eget reisebyrå, som kan 
skreddersy turer.Sandefjord- Øst Rotaryklubb 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 

 


